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Raadsnieuws Veldhoven
Raad opvallend eensgezind bij start nieuw college

Vijf wethouders gaan 
Veldhovense kar trekken

Op 14 en 15 mei vergaderde de gemeenteraad van Veldhoven.

Op maandag 14 mei stond de coalitievorming, het coalitiepro- 
gramma en de beëdiging van de wethouders centraal.

Op dinsdag 15 mei vond een beeldvormende raadsvergadering 
plaats waarin de gemeenteraad geïnformeerd werd over het 
nieuwe Gemeentelijk Verkeers- en VervoersPlan (GVVP) en de 
visie van het gebied aan de Bossebaan rondom de muziekschool.

Met ‘Raadsnieuws' heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de raads
vergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist in op
dracht van de gemeente.

Veldhoven heeft een nieuw dagelijks bestuur. Waarnemend burgemeester Letty Demmers instal
leerde op 14 mei drie zittende en twee nieuwe wethouders, die allen bijna unaniem door de raad 
werden benoemd. De vijf bestuurders vullen samen vier formatieplaatsen (fte) in, op een manier die 
verhoudingsgewijs recht doet aan de onderlinge zetelverdeling. Ook het coalitieakkoord kreeg de 
unanieme steun van de raad.

Complimenten én vragen 
in debat over coalitieakkoord

De nieuwe wethouders van Veldhoven v.l.n.r. Van den Oever, Van de Looij,
De Kort, Van Dongen-Lamers, Rooijakkers

overeenkomsten kenden vorm
den het uitgangspunt voor het 
uiteindelijke coalitieakkoord. 
Maar ook de oppositiepartijen 
hebben we uitgenodigd hun 
eigen punten in te brengen. 
CDA en D66 hebben dat ge
daan. Veel belangrijke thema's 
kwamen overeen met de onze. 
Waardoor we nu een breed 
gedragen coalitieakkoord heb
ben", aldus Saris.

Het coalitieakkoord is een pro
gramma op hoofdlijnen. Bij de 
uitwerking in detail zal blijken 
hoe de verhoudingen in de 
raad werkelijk liggen. De be
handeling van de Voorjaars
nota in juni en de begroting in 
november zal meer duidelijk
heid geven. Vragen zijn er in 
elk geval genoeg. Alle op
positiepartijen stemden 
wel in met het akkoord, 
maar vuurden tegelijk 
talrijke vragen af op de 
formateur. Echt diep
gang kreeg het debat 
echter niet.

FEESTELIJK KARAKTER
Dat kwam ook omdat de raads
vergadering op 14 mei feitelijk 
meer een feestelijk dan een po
litiek karakter had. Op een volle 
publieke tribune zagen talrijke 
familieleden en vrienden eerst 
bloemen gaan naar de vijf be- 
edigde wethouders en vervol - 
gens naar vier raadsleden die 
de opengevallen plaatsen in de 
raad (door de wethoudersbe- 
noemingen) innamen. Jos van 
Daele (VVD), Wim Groenen
dijk (GBV), Frans Hofmeester 
(PvdA) en Youri van Oorschot 
(GBV) traden toe tot de raad.

Tenslotte regende het bloe
men toen liefst 21 vrouwen en 
mannen werden benoemd als 
steunfractielid van hun partij.

Elke fractie mag maximaal 
drie personen afvaardigen 
in de steunfractie. Ook 
zij leggen de gebruike
lijke eed of belofte af. De 
steunfractieleden onder
steunen de fractie bij het 
raadswerk.

BREED GEDRAGEN AKKOORD
Peter Saris, de nieuwe frac
tievoorzitter van de VVD en 
mede-formateur van de coali
tie, ging uitvoerig in op het ge
voerde proces. Uit zijn betoog 
bleek de opvallend grote eens
gezindheid in de raad. "Met het 
door de PvdA opgestelde pro- 
grammadocument als leidraad 
kregen de drie coalitiefracties 
de opdracht hun eigen coali- 
tieprogramma op te stellen van 
maximaal vier A-viertjes en met 
respect voor elkaars opvattin
gen. Deze documenten die veel

Vier nieuwe raadsleden worden toegelaten tot de raad door de benoeming van de 
nieuwe wethouders. V.l.n.r. Hofmeester, Groenendijk, Van Oorschot, Van Daele

'Samen, stabiel en sterk!' Die krachtige titel is meegegeven aan 
het coalitieakkoord van VVD, GBV en PvdA. Het werd unaniem 
vastgesteld door de gemeenteraad en kreeg van elke fractie com
plimenten, ook vanwege zijn beknoptheid. De raad gunde het 
college duidelijk een voorspoedige start. Maar vragen waren er 
ook. Tientallen zelfs.

Niet van de nieuwe fractievoorzitters Eric van Doren (GBV) en Wim 
Meijberg (PvdA). Die onderstreepten uiteraard het betoog van co
alitiegenoot Peter Saris (VVD), die het akkoord toelichtte. Meijberg 
zei trots te zijn op het resultaat. "We hebben de besprekingen met 
respect voor elkaar gevoerd, het is een programma voor jong en 
oud, voor alle geledingen van de Veldhovense samenleving."

Vragen kwamen er wel van de oppositie, met Jolanda van Hulst 
(Senioren Veldhoven) en Karen Gielis (VSA) voorop. Ook In
grid Hartlief (D66) liet zich niet onbetuigd. Er waren vragen en 
kritische opmerkingen over dekking van het zwembadbudget, 
gecontroleerde groei van Eindhoven Airport, vernielingen door 
jeugdigen ("niet alleen excuses, ook de schade betalen"), aanpak 
van verwarde personen, de financiële haalbaarheid van de plan
nen ("kan beter") en uiteraard het sociaal domein ("graag wat 
meer ambitie").

ONBEGONNEN WERK
Na een korte schorsing en overleg met zijn coalitiegenoten had 
formateur Saris al gauw door dat het onbegonnen werk was 
om inhoudelijk op al deze vragen in te gaan. Het is immers een 
akkoord op hoofdlijnen. Op enkele punten gaf hij wel opening 
van zaken. Zijn fractie is voorstander van gecontroleerde groei 
van Eindhoven Airport. De door de Seniorenpartij gesignaleerde 
stijging van de bouwkosten van het zwembad is al in het 
toegekende budget meegenomen. En als dat juridisch mogelijk 
is, wil hij eventuele schade door vandalisme zeker op de daders 
verhalen.

Op verreweg de meeste vragen ging hij niet in. Die worden schrif
telijk beantwoord. "Daar heeft u recht op. Bin
nen twee weken ontvangt u de antwoorden 
op al uw gestelde vragen", aldus 
Peter Saris. Nu het coalitieakkoord 
is vastgesteld en de wethouders zijn 
benoemd, is het aan het nieuwe colle
ge van burgemeester en wethouders 
om de portefeuilles te verdelen en 
het coalitieakkoord de komende 
jaren tot uitvoering te brengen.

Een groot verschil met vier jaar 
geleden, toen de oppositie en 
bloc tegen alle voorgedragen 
wethouders stemde, die toen 
met slechts 15-12 stemmen 
werden verkozen. Nu kregen 
alleen Hans van de Looij (GBV) 
en Daan de Kort (VVD) ieder 
twee tegenstemmen, terwijl de 
andere drie wethouders una
niem werden benoemd. De drie 
coalitiepartijen VVD, GBV en 
PvdA zijn met resp. 7, 6 en 2 
zetels in de raad vertegenwoor
digd. Hiermee bezetten zij een 
meerderheid van 15 van de 27 
raadzetels.

Het college van burgemeester 
en wethouders bestaat naast 
waarnemend burgemeester 
Letty Demmers uit:
* Ad van den Oever 

(VVD, 1,0 fte)
* Daan de Kort 

(VVD, 0,8 fte)
* Mariënne van Dongen-Lamers 

(GBV, 1,0 fte)
* Hans van de Looij 

(GBV, 0,6 fte)
* Jeroen Rooijakkers 

(PvdA, 0,6 fte)

VVD-fractievoorzitter Peter Saris geeft 
namens de coalitie uitleg over de 

onderhandelingen en het programma
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Woongebouw met 12 verdiepingen als 'stedelijk element'

165 etagewoningen gepland 
in gebied rond Muziekschool
Veldhoven krijgt er, na de flat aan de Repel, mogelijk een tweede landmark van 12 verdiepingen bij. 
Dat blijkt uit de op 15 mei in de beeldvormende raadsvergadering gepresenteerde plannen voor de 
invulling van het gebied tussen de Bossebaan, Burg. Van Hoofflaan en De Schimmerik. Ontwikke
laars en architecten situeren daar rond de Muziekschool vier woongebouwen met zo'n 165 woonap
partementen, waarvan één gebouw extra hoog is.
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Dat 'stedelijke accent' zou moe
ten komen op de hoek Bosse
baan - Burg. Van Hoofflaan, de 
plek waar nu nog het voorma
lige Rabo-kantoor staat. Dat 
gebouw gaat in elk geval tegen 
de vlakte, net als het oude pand 
van TNT Post aan De Schim
merik. Maar zover is het nog 
lang niet. Het hele traject van 
bestemmingsplanwijziging, om- 
gevingsvergunning en samen
spraak moet nog beginnen. Als 
alles meezit kan in 2020 met de 
bouw worden gestart.

Wel is begin mei al een eer
ste informatieve bijeenkomst 
geweest met omwonenden. 
Volgens projectontwikkelaar 
Robert Hellings van Cedrus 
Vastgoed waren de reacties po
sitief. Veel mensen zijn blij dat 
er eindelijk iets gebeurt met 
de al jaren leegstaande gebou
wen. Kritische vragen waren er 
vooral over de schaduwwerking 
en zichtlijnen (in verband met 
privacy) van het hoge apparte
mentengebouw.

TRANSPARANTIE VOOROP
Ton Smulders van Pauwert Ar
chitecten benadrukte de mooie 
locatie van het plan: op de krui
sing van de stedelijke as (vanaf 
het MMC richting Citycentrum) 
en de groene as, waarmee hij de 
bomenrijke Bossebaan en Heem- 
weg bedoelt. Het gebied wordt 
bepaald geen gesloten enclave: 
je kunt tussen alle gebouwen 
door wandelen met veel groen. 
"De openbare ruimte staat in de 
plannen centraal en moet bij
dragen aan de woonkwaliteit. 
Veel bestaand groen blijft ge
handhaafd", verduidelijkt Smul
ders. Parkeren gebeurt vooral 
ondergronds, en verder aan de 
hoofdentree bij de rotonde Bos- 
sebaan en tussen de gebouwen. 
De ambitie is om volledig aard- 
gasloos te bouwen.

Op het hoekgebouw na, dat 
hoog boven de bomen uitto
rent, komen de drie andere ge
bouwen met drie à vijf woon
lagen niet boven boomhoogte. 
De laagste gebouwen komen 
aan De Schimmerik.

De projectontwikkelaars leggen 
in de planvorming het accent 
op 'middenhuur' (710 tot 1000 

euro per maand) en vrije sector. 
Zij denken dat er vooral in die 
wat duurdere huurklasse veel 
vraag is. Rond 16 procent van 
de geplande 165 appartemen
ten is bedoeld voor de sociale 
sector. Deze woningen komen 
in het blok op de hoek Burg. Van 
Hoofflaan - De Schimmerik.

'PLAN IN ONTWIKKELING'
Bij het vragenrondje in de raad 
bleek waardering voor de plan
nenmakers, maar stonden meer
dere raads- en steunfractiele- 
den ook stil bij de flinke hoogte 
van hoekgebouw D. Architect 
Smulders benadrukte dat die 12 
verdiepingen er ook 10 of 13 
kunnen worden: "Het gebouw 
moet passen in de schaalgroot
te. Maar juist deze plek, bij de 
zuidentree van het Citycentrum, 
heeft wel behoefte aan een dui
delijke markering."

Raadslid Björn Wijnands (VSA) 
wees erop dat afspraken in 
Veldhoven momenteel maxi
maal zeven woonlagen toela
ten. "Moet de raad niet eerst 
deze kaders bijstellen voordat 
u verder gaat met plannen 
maken?" Burgemeester Letty 
Demmers en wethouder Ad van 
den Oever erkenden dat. "We 
hebben daar in het college al 
over gesproken. We gaan kijken 
hoe we dit plan aanvliegen en 
zullen tijdig met een voorstel in 
de raad komen."

Ook de wens van Willem Horn- 
man (D66) om dan snel ook de 
tegenover liggende zuidentree 
van het Citycentrum aan te pak
ken vond gehoor. De aanpas
sing van de zuidentree is actueel 
en heeft alle aandacht, ver
zekerde gemeentelijk project
leidster Githa Buytels. Zie ook 
www.bossebaan-veldhoven.nl.
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Fietsbeleid en leefbaarheid voorop in verkeersplan
Het Gemeentelijke Verkeers- en Vervoersplan (GVVP) is rijp voor besluitvorming. Als de raad ermee 
instemt, vervangt dit plan het huidige Verkeerscirculatieplan (VCP) uit 2007. “Het is een beleidsstuk 
dat onze mobiliteitsambitie beschrijft, zeker niet bedoeld om de burger te plagen, maar om Veldho
ven in de toekomst bereikbaar te houden", aldus de kersverse verkeerswethouder Ad van den Oever 
in de beeldvormende raad.

De gemeenteraad gaf vorig 
jaar een prioriteit aan op de 
dertien thema's, die in het sa- 
menspraaktraject verder zijn 
uitgewerkt in het nieuwe GVVP. 
Prioriteit 'hoog' is gegeven 
aan verkeersveiligheid, ver- 
keerseducatie en handhaving, 
fietsbeleid en leefbaarheid. Iets 
minder prioriteit krijgen open
baar vervoer, voetgangers en 
smart mobility. Het laagst op de 
'ranglijst' staan o.a. parkeren, 
vracht- en landbouwverkeer en 
hulpdiensten.

Het conceptplan is enkele we
ken geleden ter inzage ge
legd. Daarbij zijn liefst 200 
zienswijzen door burgers in
gediend. Verreweg de meeste 
reacties gaan over de voor
gestelde wegcategorisering: 
komt een weg in de categorie 
gebiedsontsluitingsweg met

max. 70 of 50 km/uur (zoals 
de Heerbaan, Sterrenlaan, Ha- 
gendoornseweg), erftoegangs- 
weg + (Dorpstraat, Het Lover) 
of 'gewone' erftoegangsweg. 
In die laatste categorie (30 km/ 
uur, rechts voorrang) vallen 
alle woonstraten in Veldhoven, 
maar ook de meer doorgaande 
Oortlaan en Kapelstraat-Noord.

SONDERVICK AFWAARDEREN
De Sondervick kent in het 
GVVP twee indelingen. Van Ju
piter tot Zilversmid is deze weg 
als busroute een gebiedsont- 
sluitingweg. Het zuidelijke deel 
van de weg richting Kromstraat 
is echter afgewaardeerd naar 
erftoegangsweg+. De aanleg 
van de Zilverbaan helpt daar ui
teraard bij. Volgens de gemeen
telijke verkeerskundige is het 
zeker niet uitgesloten dat in de 
krappe Sondervick ter hoogte 
van 't Look bomen 
moeten wijken.

Aan de andere kant 
van Veldhoven vraagt 
een mogelijke door
verbinding van Julia- 
nastraat naar Peter 
Zuidlaan om aan __

dacht. In de klankbordgroep - 
die is geraadpleegd bij de tot
standkoming van dit plan - is 
daar om gevraagd, omdat dit 
verkeer uit de kom van Zeelst 
kan weghalen.

Overigens worden grote wij
zigingen in wegprofielen na 
vaststelling van het GVVP 
eerst besproken met omwo
nenden. "Het is zeker niet zo 
dat de dag na vaststelling van 
het GVVP de bulldozers door 
de straten rijden om wijzigin
gen aan te brengen. Het plan 
geeft richtlijnen en prioriteiten 
voor de toekomst aan, maar 
het is niet in beton gegoten", 
aldus de ambtelijk medewer
ker. Als positief voorbeeld van 
samenspraak noemde de pro
jectleider de wijk 't Look, die 

momenteel wordt 
heringericht in goed 
overleg met alle be

woners. "Elk pro
ject is maatwerk."

12 juni komt het GVVP 
in de oordeelsvormen- 
de raad, drie weken 
later is er besluit
vorming.

Raadsagenda
Gemeenteraad vergadert
De Veldhovense gemeenteraad vergadert op dinsdag 29 mei 
2018 in de raadzaal van het gemeentehuis, Meiveld 1 in Veld
hoven. De vergadering is openbaar en begint om 19.30 uur.
Via www.veldhoven.nl/gemeenteraad kunt u de agenda en 
vergaderstukken inzien en de vergadering live volgen. Deze ver
gadering wordt ook live uitgezonden door Omroep Veldhoven.

Spreekrecht voor burgers
Het spreekrecht staat open voor (sterk) gewijzigde of niet eerder 
geagendeerde voorstellen. Als inspreker hebt u maximaal vijf 
minuten de tijd om de raadsleden tijdens de vergadering te 
informeren. Een verzoek om spreekrecht meldt u uiterlijk 48 uur 
vóór de betreffende vergadering bij de griffie, bij voorkeur via 
e-mail sriffie@veldhoven.nl of telefoonnummer 14 040.

AGENDA DINSDAG 29 MEI (BESLUITVORMING)
Bespreekstukken
* Gebundelde zienswijzen Gemeenschappelijke Regelingen

Veldhoven maakt deel uit van vier regiobrede gemeen
schappelijke regelingen, namelijk de Metropool regio 
Eindhoven, Veiligheidsregio, GGD en de Omgevingsdienst. 
Jaarlijks bieden deze vier regionale gemeenschappelijke 
regelingen hun conceptbegroting aan de 21 aangesloten 
gemeenten aan met de mogelijkheid om zienswijzen 
kenbaar te maken.

* Vaststellen reparatie 3e jaar WW
* Wijzigen verordening auditcommissie

De auditcommissie bestaat uit vier leden. Om zes leden 
te kunnen benoemen is het benodigd de verordening te 
wijzigen.

* Benoemen waarnemend raadsvoorzitters, leden voor 
raadscommissies en MetropoolRegio Eindhoven
De gemeenteraad kent diverse commissies en functies 
waarvoor raads- en/of steunfractieleden worden benoemd. 
Ook wijst de raad collegeleden aan als (plaatsvervangend) 
lid van het Algemeen Bestuur van de MRE.


